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Mødereferat 
 

 Dato: 21.06.2021 

  

Mødeforum: 
 

LUU tagdækker 

Dato: 
 

Tirsdag den 15. juni 2021 Tid: 12:00 – 14:00 

Sted: 
 

Strandpromenaden 4C, 8700 Horsens - Gæstekantinen 

Mødeleder: 
 

Per Hansen 

Deltagere: 
 

Per Hansen, Bo Riis, Henrik Lynggaard Christiansen, Ib Kloster, Andreas Jensen, Kim Clausen, 
Dennis Søndergaard (klasserepræsentant) 
 

Afbud: 
 

Peter Hjortdal Andersen, Brian Thomsen, John Hvass 

Referent: 
 

Carina Würtz Rolskov 

 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af sidste referat 
2. Meddelelser ved klasserepræsentanten 
3. Meddelelser ved formanden 
4. Meddelelser ved skolen 
5. AUB 
6. Evt.  

 
 
 
 
Ad 1) 
Referatet blev godkendt. 
 
 
Ad 2) 
Dennis Søndergaard, 4. hovedforløb, var dagens klasserepræsentant.  
 
Opfølgning på sidste klasserepræsentants tilkendegivelse omkring skolehjemmet 
Kim Clausen kunne orientere om, at han har været i kontakt med hotellet omkring dette. Der har været nogle misforståelser 
og kommunikationsproblemer mellem nogle elever og hotellet. Men forholdene er blevet bedre og eleverne får mere mad – 
både i madpakken og til aftensmad. Dennis Søndergaard bakkede op omkring dette.  
Dennis Søndergaard udtrykte fin tilfredshed med stedet. Der er nogle udfald på Wi-Fi derude. Kim Clausen følger op på 
dette.  
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Opfølgning på sidste klasserepræsentants tilkendegivelse omkring bemandingen  
Henrik Lynggaard Christiansen orienterede om, at der ikke er ændringer i bemandingen. Skolens retningslinjer siger 1 lærer 
til 20 elever. Derfor er bemandingen tilfredsstillende i afdelingen, når der er to lærere til 30 elever.  
Dennis Søndergaard udtrykte fin tilfredshed med skolen generelt. Der er en god faglig undervisning og gode opgaver. 
Dennis syntes det kan være svært at få hjælp. Dette skyldtes dog i højere grad manglende disciplin fra en gruppe elever, 
som tager meget af undervisernes tid. Dennis Søndergaard foreslog en mere struktureret undervisning, hvor alle skulle 
igennem det samme på en gang, så læreren ikke skal bruge unødig tid på at fortælle det samme mange gange i løbet af en 
undervisningsdag.  
Ib Kloster var enig i Dennis Søndergaards betragtninger. Der har været udfordringer i undervisningen og lærerteamet er 
meget opmærksom på problematikken og vil derfor også sætte ind med andre undervisningstiltag fremover.  
 
Kim Clausen orienterede om kommende ændringer af skolens studie- og ordensregler.  
Der er efter Corona-nedlukningen desværre konstateret en accelerering af stoffer i omløb. Skolen er meget opmærksom på 
problemet og har et samarbejde med de lokale SSP-medarbejdere. Derforuden føres der kontrol, hvor narkohunde kommer 
på besøg og eleverne ved mistanke kan tages ud til urintest.  
Tidligere har det ikke været muligt for skolen at give mestrene besked, såfremt en elev bliver taget i påvirket tilstand. Dette 
skyldes GDPR-lovgivningen. Det har derfor været op til eleven selv om mester skulle informeres.  
Da skolen ikke vil acceptere problemet og har stor fokus på sikkerheden, vil mestrene fremover bliver informeret, såfremt en 
elev bliver taget i påvirket tilstand, med besked om, at skolens studie- og ordensregler er blevet brudt. Eleverne vil eventuelt 
blive bortvist. Bortvisningsreglerne og varigheden heraf skal godkendes i Ministeriet.  
 
Der var fuld opbakning fra udvalget omkring disse foreslåede ændringer.  
 
Bo Riis forespurgte på mulighederne for at inddrage politiet. Kim Clausen oplyste, at han har været i dialog med politiet, 
men de har desværre ikke ressourcer til at deltage i en razzia på skolen.  
 
 
Ad 3) 
Per Hansen orienterede om tre nye virksomheder, som er blevet godkendt til lærlinge.  
 
Per Hansen orienterede om Danmarksmesterskabet for tagdækkerlærlinge, som afholdes 1. – 3. oktober på Assersbølgård. 
Ib Kloster supplerede med at skolen stiller med tre elever hertil.  
Der afholdes ikke Skills i 2021. Næste Skills bliver i Høng til april. Der afholdes skolemesterskaber for at finde deltagerne 
hertil.   
 
 
Ad 4) 
Henrik Lynggaard Christiansen orienterede om nyt fra skolen 
Der er pt. H1 inde på skolen med 17 elever.  
GF2 har 6 elever, som går her hele tiden. Nymesterlæreeleverne kommer ind i uge 26 og 27 for at lave grundforløbsprøve. 
 
Trepartsaftalen, som træder i kraft i 2022, vil skærpe kravene for indgåelse af uddannelsesaftaler. Når trepartsaftalen træder 
i kraft, skal 60 procent af grundforløbseleverne have en uddannelsesaftale ved 15. uge af grundforløbet. 80 procent af 
grundforløbseleverne skal have en uddannelsesaftale ved 20. uge af grundforløbet.  
For tagdækkerfaget vurderes dette ikke som en udfordring, da stort set alle elever har en uddannelsesaftale.   
 
De faglige udvalg har fået midler til at igangsætte lokale projekter/aktiviteter. Midlerne kan bruges til projekter, som ligger 
mellem skolens almindelige arbejde og AUB-projekter. Ansøgningsfristen for disse puljemidler er den 25. juni.  
Henrik Lynggaard Christiansen orienterede om at skolen har nedsat et trepartsteam bestående af konsulenter og 
administrative medarbejdere. Dette team finansieres af skolens penge. 
Udvalget ønsker ikke at søge om puljemidlerne i denne omgang.  
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Ib Kloster gav en status på GF2-elever til august.  

• 13 EUV-elever 

• 8 nymesterlæreelever 

• 2 ordinære elever 
 
Andreas Jensen supplerede med, at der vil komme en nymesterlæreaftale mere, så dette tal bliver 9 elever.   
 
Henrik Lynggaard Christiansen orienterede om, at der var tilmeldt 260 GF1-elever i marts mod 220 elever sidste år.  
 
Der kommer et H5-hold i uge 33 med 13 elever, som skal til svendeprøve.  
 
 
Ad 5) 
Brian Thomsen, Andreas Jensen og Per Hansen arbejder videre med en eventuel ansøgning til AUB.  
 
Ad 6) 
Henrik Lynggaard Christiansen orienterede om, at de elektroniske logbøger nu er klar. Der vedhæftes en mail omkring dette 
som bilag til dette referat.  
 


